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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. december 18-

án 16.00 órai kezdettel 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. szám alatti Mezőfalvai Polgármesteri 

Hivatal tanácskozó termében megtartott testületi üléséről. 

 

Jelen lévő önkormányzati képviselők: 

 

                                   Márok Csaba  polgármester 

 Bán Balázs képviselő 

                                   Cseke Ottó                           képviselő 

 Dr. Baranyai Mariann képviselő  

 Masinka Csabáné képviselő 

 Sóki László képviselő 

                                    

Jelen lévő tanácskozási joggal meghívottak: 

 

                              Borbély Anikó                       jegyző 

                              Pénzesné Szilva Györgyi      Tündérkert Óvoda intézményvezetője 

                              Jaksics Erzsébet                    Petőfi Sándor Általános Iskola,             

                              Szakiskola, EPSZ és AMI igazgatója 

 Nyulasiné Lakos Angéla      Petőfi Sándor Általános Iskola,             

                              Szakiskola, EPSZ és AMI igazgató-helyettese 

 Horváth Lászlóné                 Petőfi Sándor Általános Iskola,             

                              Szakiskola, EPSZ és AMI igazgató-helyettese 

 Bencze Éva                          pénzügyi osztályvezető 

 Borosné Sógorka Auguszta  igazgatási osztályvezető 

 Tóth Andrea                         Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti  

                              Intézmény vezető-helyettese 

 Ijjas Gizella                          művelődésszervező 

 Horváth István                     könyvtáros 

 

Jelen lévő meghívottak: 

 

 Dr. Woth László nyugalmazott címzetes főjegyző 

 Kondor Lászlóné                      óvónő  

                               Szabó Istvánné díszpolgár 

 

Jelen vannak továbbá:  Feketéné Hevesi Andrea     jegyzőkönyvezető 

     

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, és megállapítja, hogy a képviselő- 

testület 6 fővel határozatképes. Tájékoztat arról, hogy Molnárné Troppert Mária képviselő 

igazoltan van távol. Külön köszönti Szabó Istvánné díszpolgárt és dr. Woth László 

nyugalmazott címzetes főjegyzőt. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő 1. napirendi pont 

tárgyalására ne napirendként kerüljön sor, hanem az egyebekben szeretne összefoglaló 

tájékoztatás adni az idei év eredményeiről. Ezért az első napirendi pont a munkatervvel 

kezdődne, és a továbbiakban a meghívóban szereplő napirendekkel folytatódna. Kéri, hogy 

aki a napirend módosítását az alábbiak szerint elfogadja, szavazzon.  

 

Napirend: 
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1.) A Képviselő-testület 2014. évi munkatervének meghatározása 

         Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

2.) A 2014. évi pályázati lehetőségek megbeszélése  

 Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

3.) Az önkormányzat 2014. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása 

         Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

4.) Beszámoló a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről 

        Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

5.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az egyes 

szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 10/2000. (VI.9.) 

önkormányzati rendeletének felülvizsgálata 

          Előadó: Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető 

 

          Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság 

 

6.) Alpha-Vet Állatgyógyászati Kft. szerződésének módosítása 

         Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

7.) Az Első Magyar Önkormányzati Viziközmű és Közszolgáltatási Társulás            

        társulási megállapodásának módosítása 

        Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

    Egyebek 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

179/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. december 18-i 

testületi ülés napirendjére tett ajánlást az alábbiak szerint elfogadja: 

 

Napirend: 

 

1.) A Képviselő-testület 2014. évi munkatervének meghatározása 

         Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

2.) A 2014. évi pályázati lehetőségek megbeszélése  

 Előadó: Márok Csaba polgármester 
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3.) Az önkormányzat 2014. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása 

         Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

4.) Beszámoló a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről 

        Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

5.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az egyes 

szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 10/2000. (VI.9.) 

önkormányzati rendeletének felülvizsgálata 

          Előadó: Borosné Sógorka Auguszta igazgatási osztályvezető 

 

          Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság 

 

6.) Alpha-Vet Állatgyógyászati Kft. szerződésének módosítása 

         Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

7.) Az Első Magyar Önkormányzati Viziközmű és Közszolgáltatási Társulás            

        társulási megállapodásának módosítása 

        Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

    Egyebek 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Tárgyalt napirend:  
 

1.) Napirend: A Képviselő-testület 2014. évi munkatervének meghatározása 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a képviselő-testület 2014. évi munkaterv 

tervezete a választásokra tekintettel októberig készült el. Bencze Éva pénzügyi 

osztályvezetővel történő egyeztetést követően február hónapban tartanánk a közmeghallgatást. 

A napirend témája a költségvetés mellett a lakóhelyi környezet állapotának alakulása. A 

szociális temetés és a temető használatának rendjéről szóló rendelet elfogadása miatt 

januárban már kell ülést tartani.  

 

Borbély Anikó jegyző kiegészíti azzal, hogy mivel a Kormány a szociális temetés témakörét 

1 évvel eltolta, az első napirendi pont határideje viszont január 31. Amennyiben a képviselők 

a tervezett január 15-i időpontot korainak gondolnák, úgy a január 22. vagy január 29. 

időpontokkal is lehetne tervezni.  

 

Márok Csaba polgármester javasolja, hogy az első testületi ülés időpontja január 29. legyen. 

Mindenféleképpen februárban kell tárgyalni a PET palack begyűjtésével kapcsolatos témát. 

Úgy gondolja, hogy az új szolgáltatókat is beszámoltatná, ezért a munkatervbe ez is beépítésre 

került. Rendkívüli testületi ülések lesznek, mivel a nem várt eseményeket nem tudjuk előre 

tervezni.  

 

Bán Balázs képviselő kérése az lenne, hogy augusztus hónapra legyen tervezve ülés.  
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a munkatervben csak az előre ismert és kötelező 

témák kerültek, a határidők pontos betartásának figyelembe vételével. A fontos kérdéseket 

rendkívüli ülés keretében is meg lehet beszélni. A dolgozók szabadságának kiadását viszont 

erre az időre kell tennünk.  

 

Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy a tavalyi év nyarán is voltak ülések, a váratlan 

események hírtelen jönnek, felkészülni nem lehet rá.  

 

Bencze Éva pénzügyi osztályvezető elmondja, hogy ha az ülések között a képviselők 

kevésnek gondolják az időt, jó lenne még a február 12. időpont is.       

 

Márok Csaba polgármester javasolja, hogy a február 5-re tervezett ülés időpontja február 

12-én, a közmeghallgatás pedig február 10-én legyen.  

 

Dr. Baranyai Mariann képviselő szerint azért optimális az időpont, mert az ülések között 

akkor lesz két hét a felkészülésre. 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki egyetért azzal a módosítással, hogy a 

közmeghallgatás időpontja 2013. február 10-én, első testületi ülés időpontja: 2013. január 29-

én, a második testületi ülés február 12-én legyen, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  

180/2013. (XII. 18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. évi munkatervét az 

alábbiak szerint határozza meg:  

 

Közmeghallgatás  

 

2014. február 10. 17.00 óra (hétfő) 

 

Helye: Kiss Kálmán Művelődési ház (2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 38.) 

 

Napirend: 

 

1.) Tájékoztatás a 2014. évi költségvetési javaslatról és a főbb feladatokról, 

valamint a lakóhelyi környezet állapotának alakulásáról 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

A Képviselő-testület 2014. évben tervezett üléseinek időpontja, napirendjei, az 

előterjesztések elkészítésének és előzetes véleményezésének rendje 
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2014. január 29. (szerda) 16.00 

 

Napirend: 

 

1.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata és Mezőfalva Nagyközség Német 

Nemzetiségi Önkormányzata közötti együttműködési megállapodás 

felülvizsgálata 

      Előadó: Feketéné Hevesi Andrea igazgatási előadó 

 

2.) Javaslat a temetők használatának rendjéről szóló önkormányzati rendeletre 

Előadó: Borbély Anikó jegyző  

 

                    Egyebek, bejelentések 
 

2014. február 12. (szerda) 16.00 

 

Napirend: 

 

1.) 2014. évi költségvetés elfogadása 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

              Bencze Éva pénzügyi csoportvezető   

 

                     Előzetesen véleményezi: Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság 

 

2.) Beszámoló a 2013. évi közművelődési tevékenységről és a 2014. évi községi 

programterv meghatározása 

       Előadó: Ijjas Gizella művelődésszervező 

 

3.) Beszámoló a 2013. évi könyvtári tevékenységről 

      Előadó: Horváth István könyvtáros  

 

4.) PET palack begyűjtése Mezőfalván 

Előadó: Simon Lajos Budafilter ’94 Kft. ügyvezetője 

 

      Előzetesen véleményezi: Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság 

             

               Egyebek, bejelentések 

 

2014. február 26. (szerda) 16.00 

 

1.) Beszámoló a Mezősport Kft. 2013. évi tevékenységéről és a sport 

támogatásáról  

                     Előadó: Cseke Ottó MEDOSZ SE elnöke  

             Simon Lajos a Mezősport Kft. ügyvezető igazgatója 

 

2.) Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2013. évi tevékenységéről 

       Előadó: Kaltenecker Miklós elnök 

 

3.) Beszámoló az Én falum Mezőfalva c. újság tevékenységéről 

       Előadó: Körmendi Erzsébet újságíró  
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4.) Beszámoló a Mezőfalva honlap-üzemeltetéséről 

                     Előadó: Juhász Sándor honlap-karbantartó               

 

Egyebek, bejelentések 

 

2014. március 26. (szerda) 16.00 

 

1.) Beszámoló az egészségügyi alapellátás helyzetéről és a védőnői szolgálat     

tevékenységéről 

                   Előadó:     Dr. Tassy Péter háziorvos 

      Dr. Prajda-Pop Ramóna háziorvos 

              Dr. Mallár Erzsébet fogszakorvos 

                Dr. Kosztándi-Molnár Éva gyermekorvos 

                Kaló Eszter védőnő 

   Kele Krisztina védőnő 

                 

2.) Tájékoztató a mezőfalvi civil szervezetek és szerveződések tevékenységéről 

Előadó: Civil szervezetek vezetői 

 

3.) Tájékoztató a Mezőföldi Híd Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

   

4.) Hirdetmény az óvodai beiratkozás rendjéről 

Előadó: Pénzesné Szilva Györgyi óvodavezető  

 

5.) 2014. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 

       Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

              Egyebek, bejelentések 

 

2014. április 23. (szerda) 16.00 

 

1.) Beszámoló a 2013. évi költségvetés végrehajtásáról és a zárszámadási 

rendelet megalkotása 

                    Előadó: Bencze Éva pénzügyi csoportvezető 

 

      Előzetesen véleményezi: Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság 

 

2.) Beszámoló a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság   

érdekében tett intézkedésekről és azzal kapcsolatos feladatokról  

      Előadó: Nagy Zoltán rendőrkapitány  

              

3.) Tájékoztató a Polgárőrség tevékenységéről  

                    Előadó: Sóki László polgárőrparancsnok 

 

5.) Beszámoló az ivóvíz üzemeltetésről 

Előadó: Artim Andrásné E.R.Ö.V igazgatója 

 

6.) Éves belső ellenőrzési jelentés jóváhagyása 
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Előadó: Márok Csaba polgármester 

          

             Egyebek, bejelentések 

 

2014. május 28. (szerda)  16.00 

 

1.) Átfogó értékelés a 2013. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 

ellátásáról 

       Előadó: Tóth Andrea intézményvezető-helyettes 

                      

       Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság  

 

2.) Beszámoló a csatorna-üzemeltetésről 

Előadó: Csapó Sándor Mezőföldvíz Kft. ügyvezető igazgatója 

 

3.) Beszámoló az önkormányzati társulások működéséről 

       Előadó: Márok Csaba polgármester      

 

4.) Mezőfalvi Vigasságok programjai 

Előadó: Ijjas Gizella művelődésszervező       

 

            Egyebek, bejelentések 

 

2014. június 18. (szerda) 16.00 

 

1.) Szociális szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálata 

Előadó: Tóth Andrea intézményvezető-helyettes 

 

Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság 

            

 Egyebek, bejelentések 

 

2014. szeptember 10. (szerda) 16.00 

 

1.) Beszámoló a 2014. évi I. félévi gazdálkodásról 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

            Bencze Éva pénzügyi osztályvezető 

 

Előzetesen véleményezi: Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság 

 

2.) Beszámoló a Mezőfalvai Tündérkert Óvoda tevékenységéről 

           Előadó: Pénzesné Szilva Györgyi óvodavezető 

      

3.) Beszámoló a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény 

munkájáról 

      Előadó: Tóth Andrea intézményvezető-helyettes 

 

      Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság  

 

4.) Beszámoló a csatornaberuházás II. üteméről 
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Előadó: Márok Csaba polgármester 

           Sóki László VKT elnök 

 

5.) Beszámoló a 2010-2014. önkormányzati ciklus főbb eseményeiről 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

Egyebek, bejelentések 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: azonnal 

 

2.)Napirend: A 2014. évi pályázati lehetőségek megbeszélése  

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az intézményvezetők és a képviselők javaslatait 

követően a Településfejlesztési Operatív Program (TOP) keretében egy excel táblázatba 

foglaltuk össze a 2014-2020. időszakra vonatkozó tervezett fejlesztéseinket. Ezek még csak 

tervek, a realitásokat még nem láthatók. A táblázatba beírásra kerültek a nagyobb 

beruházások, mint a települési úthálózat fejlesztése, járdafelújítás, települési vízhálózat 

rekonstrukciója, komplex települési vízelvezetés, kis naperőmű építése, buszöböl kiépítése, 

kerékpárút hálózat kiépítése, óvoda akadálymenetesítése, és energiakorszerűsítése megújuló 

energiával, tornaszoba megépítésével, akadálymentes, megújuló energiával működő 

Polgármesteri Hivatal, egészségügy épületében meglévő infrastruktúrális fejlesztés, Szociális, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény komplex felújítása, templom fejújítása. A térfigyelő 

kamerarendszerre sikeresen pályáztunk. Első körben a fő cél a település bejövő útjainak 

megfigyelése, de lehet a jövőben bővíteni az utcákra is. Az összes helyszínt egyeztette a 

Magyar Közút szakembereivel, ezt követően az EON-os tervek fognak elkészülni, melyeket 

jóváhagyásra meg kell küldeni a Magyar Közúthoz. Előzetesen a szakemberek úgy 

nyilatkoztak, hogy minden általunk kért helyszín rendben van. Jelenleg a fejlesztések 

programozási időszaka zajlik, melyeket úgy építenek fel, hogy a támogatott fejlesztések 60%-

ának gazdaságfejlesztésnek kell lenni. A fő prioritás a gazdaságfejlesztés és 

munkahelyteremtés.  

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy mi valósulhat meg mindezekből? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a rendszer átalakul, sok fejlesztési forrás 

tekintetében megyei döntés várható, mivel Budapestről nem igazán tudják, hogy egy adott 

településen mire lenne szükség. Ezzel próbálják elérni azt, hogy ténylegesen olyan 

fejlesztések valósuljanak meg, amikre valóban szükség van. A realitásokat még nem látjuk. 

Azért kerültek beírásra nagyobb volumenű feladatok, mert évek óta pénzhiány miatt ezek nem 

valósulhattak meg. Több kérdés és hozzászólás nem lévén kéri, hogy aki a tájékoztatót 

elfogadja, szavazzon.  

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  

181/2013. (XII. 18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. évi pályázati 

lehetőségekről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3.)Napirend: Az önkormányzat 2014. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása 

 

Márok Csaba polgármester megadja a lehetőséget Borbély Anikó jegyzőnek a napirend 

írásos anyagának kiegészítésére.  

 

Borbély Anikó jegyző elmondja, hogy az írásos anyaghoz kiegészítése nincs. 

 

Márok Csaba polgármester kérdés és hozzászólás nem lévén kéri, hogy aki a határozati 

javaslattal egyetért, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  

182/2013.(XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület)  az Önkormányzat 2014. évi belső ellenőrzési tervét a határozat mellékletét képező 

tartalommal jóváhagyja.  

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot a   Dunaújvárosi Kistérség Többcélú 

Kistérségi Társulás munkaszervezete részére küldje meg. 

 
Melléklet a 182/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozathoz 

 

 

MEZŐFALVA NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNK 

2014. ÉVI BELSŐ ELLENŐRZÉSI TERVE 
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Az ellenőrzés végrehajtásánál alkalmazandó módszerek:  

      a) rendeletek, iratok, egyéb dokumentumok vizsgálata 

      b) helyszíni ellenőrzés  

 

Felelős: Borbély Anikó jegyző 

Határidő: 2014. január 15. 

 

4.) Napirend: Beszámoló a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről 

 

Márok Csaba polgármester megadja a lehetőséget a napirend előadójának Borbély Anikó 

jegyzőnek. 

 

Borbély Anikó jegyző elmondja, hogy az Önkormányzati törvény 81.§ 3) bekezdésének f) 

pontja kimondja, hogy a jegyzőnek évente be kell számolni a hivatal tevékenységéről. Ehhez 

a napirendhez nem készült írásos előterjesztés, ezért szóban kívánja összefoglalni az elmúlt év 

történéseit. 2012. év őszétől a hivatalban felgyorsultak az események, amely kezdődött a 

járási hivatalok kialakításával. Ezzel együtt nagyon sok feladat hárult a hivatalra, az elkerülő 

államigazgatási ügyeket elő kellett készíteni, a folyamatban lévőket pedig be kellett fejezni. 

Ezekről táblázatokat kellett készíteni és hivatalos átadás-átvétellel megtörtént az iratok és a 

kapcsolódó nyilvántartások átadása határidőre. Ezzel párhuzamosan kialakítottuk az 

irodahelyiséget a kirendeltség számára, átadásra került 2 db számítógép, telefon, nyomtatók, 

irodabútorok. Év elején elindulhatott a kirendeltség. 2 fő köztisztviselő került el a személyi 

állományból, a titkársági és testületi ülésekhez kapcsolódó munkát végző Kácsor Zsuzsanna 

és a pénzügyi csoport munkatársai közül pénzügyi feladatokhoz kapcsolódó, segítő munkát 

végző és a közfoglalkoztatással foglalkozó Balogh Szilvia. A kirendeltség részére biztosított 

irodahelyiségre vonatkozóan együttműködési megállapodás született a Kormányhivatallal, 

melyet a Képviselő-testület jóváhagyott.  

2013. január 1-jétől a hivatal létszáma további 1 fővel csökkent, dr. Woth László címzetes 

főjegyző nyugdíjba vonulásával munkaviszonya február 28. napjával szűnt meg. Március 1-

től a polgármester úr kinevezte az új jegyzőt. A hivatal létszámát érintette még, hogy a 

műszaki előadó, Dobrádi Istvánné 4 órában a Polgármesteri Hivatalban és 4 órában a 

Művelődési Házban gyermekfelügyelőként dolgozik tovább. A hivatal 10,77 fő 

foglalkoztatására kap támogatást az államtól, a 3,5 fő csökkenés folytán jelenleg 12,5 fővel 

működik.  

A hivatalban főleg a hatósági ügyek intézése és a testülethez kapcsolódó adminisztratív 

munkákat érintette a változás. Megindult a feladatok tologatása, kik és hogyan látják majd el a 

feladatokat, mely nagyon nehéz döntés volt. A négy fős igazgatási csoportot jelentősen 

érintette ez, 3 főnek lényegesen megváltozott a munkaköre, új feladatokba, ügyintézésbe 

kellett betanulni az év eleji statisztikák, jelentések, folyamatosan jövő ügyfelek 

türelmetlensége mellett. A igazgatási csoport csoportvezető nélkül maradt, ezért oda kellett 

egy vezető. Ezért szervezetileg az adóigazgatási ügyintézőket az igazgatási osztályhoz 

csatoltuk és Borosné Sógorka Auguszta lett az osztályvezető, aki egyben a jegyző helyettese 

is. Az év elején az Mötv. rendelkezése folytán a hivatal nevét módosítani kellett, a 

településnevet „i” képzővel kellett ellátni. Átalakítottuk a szervezetünket, megalkottuk a 

hivatal SZMSZ-ét. Így a Polgármesteri Hivatal áll a jegyző személyéből, egy igazgatási és 

egy pénzügyi osztályból. Az igazgatási osztály 6 főből, pénzügyi osztály szintén 6 főből áll. A 

polgármester pedig sajátos közszolgálati jogviszonnyal rendelkezik. Rendbe tettük a 
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munkaköri leírásokat, egységesítettük a hivatal munkarendjét, a testület javaslatára az 

ügyfélfogadás idején változtattunk.  

A hivatali munka sokrétű, jelentős, felelősségteljes és folyamatos tanulást igényel. Egyrészt 

az államigazgatási feladatok ellátását és a jelentős ügyfélforgalmat is magába foglalja, 

másrészt a képviselő-testület és a szervezetéhez kapcsolódó feladatok: ülések, előterjesztések, 

határozati javaslatok, rendelettervezetek, jelentések, adatszolgáltatások, statisztikák, döntések 

végrehajtása, a működés, gazdálkodás pénzügyi lebonyolítása. Ahhoz, hogy a település 

működni tudjon, rengeteg háttérmunka folyik. Az önkormányzat mint jelentős foglalkoztató is 

komoly feladatot jelent. A hivatalban dolgozó köztisztviselők szakképzettek, ebből 4 fő 

főiskolai végzettségű, 1 fő okleveles közgazdász, 3 fő államigazgatási főiskolát végzett, 5 fő 

felsőfokú szakképesített mérlegképes könyvelő. A középfokú köztisztviselők is rendelkeznek 

alapfokú közigazgatási szakképesítéssel. A folyamatos továbbképzéseken részt veszünk. Új 

volt számunkra, hogy minden köztisztviselőnek egy online továbbképzésen kellett részt venni, 

ahol a felkészülési idő egy hét volt, 6-8 modulból álló tananyaggal és tesztkérdéses vizsgával 

zárult. Mindenki sikeresen elvégezte. A pénzügyi csoportnál 2 fő mérlegképes könyvelői 

továbbképzésen vett részt, 2 fő a gazdasági vezetők részére 2 évente kötelező továbbképzésen 

vett részt. 3 fő december 17-én a jövő évi számviteli változások gyakorlatban való 

alkalmazásával kapcsolatos továbbképzésen vett részt. Igazgatási feladatok kapcsán többnyire 

a Kormányhivatal által szervezett továbbképzéseken és szakmai napon vesznek részt a 

kollégák. 

A pénzügyi osztály főbb tevékenysége a 2013. évben: 2013. évi költségvetés összeállítása 

intézményenként és önkormányzatra összesítve; 2012. évi beszámolók elkészítése, 

intézményenkénti bontásban, alátámasztásuk leltárral, MÁK felé történő leadásuk; az iskola 

állami fenntartásba vétele miatt adatszolgáltatások teljesítése az első negyedévben 

folyamatosan; áthúzódott két biokazán-program megvalósítása, mely folyamatos előzetes, ill. 

utólagos beszámolással jár; aktív részvétel a testvér-települési pályázat megvalósításában 

(beszerzések, vendéglátás, elszámolások); csatornaépítés I. ütemének lezárása jelentősen 

megnövelte az ügyfélforgalmat, sok embernek kellett fizetési felszólítást küldeni hátralék 

miatt. Az adós kollégák megkezdték a felszólítás ellenére sem fizetők jövedelmének 

letiltását.; a Munkaügyi Központ támogatásával nyári diákmunka megszervezése 30 fő 

részvételével; óvodai intézményfenntartó társulás megszűnésével elszámolás készítése a volt 

tagönkormányzatok részére; augusztustól havi jelentések készítése minden intézmény 

gazdálkodásáról (első időszak: július hó), korábban negyedéves tájékoztatási kötelezettség 

volt; a TÁMOP-3.1.7 azonosítószámú iskolai referencia-intézményi pályázat átadása KIK-

nek, a megelőlegezett támogatásra vonatkozóan engedményezési szerződés kötése.  

Az igazgatási osztály ügyfél és ügyiratforgalmáról néhány beszédes adat: iktatott iratok 

száma: 2920 körül, lakásfenntartási támogatás 166 fő/hó, ebből 27-30 fő/hó előre feltöltős 

mérőórával rendelkező ügyfél. Foglalkoztatást helyettesítő vagy rendszeres szociális 

segélyben részesülők száma: 234 fő, döntések száma: 986 db/év (89 db/hónap), ami 451 

határozatot és 535 végzést jelent. Gyermekvédelmi kedvezményben 293 fő részesült, 

döntések száma 552 db/év (50 db/hónap), ami 378 határozatot és 174 végzést jelent. 

Hagyatéki ügyek: 60 db, lakcímbejelentés, javítás: 303 db, fiktíválás: 8-10 db, kifüggesztés: 

45 db, kivonatok kiállítása: 70 db, anyakönyvezés: 28 db, utólagos bejegyzés 130 db, átmeneti 

segély: 248 db, rendkívüli gyermekvédelmi támogatás: 90 fő, szociális tűzifa: 98 fő, elutasító 

döntések: 56 db. Hozott döntések száma összesen: 552 db, mely körülbelül 50 db határozatot 

jelent havonta. Adó és értékbizonyítvány kiállítása: 121 db, egyéb hatósági bizonyítvány: 30 

db, fizetési felszólítás: 581 db, azonnali beszedési megbízás: 79 db, letíltási rendelvény: 53 

db. Adóigazgatásban hozott határozatok száma összesen: 553 db, mely körülbelül 50 db 

határozatot jelent havonta.  
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Az év végi hajtásban még plusz feladatként létrehoztak egy online alapon, országosan 

egységesen működő úgynevezett Egységes Szociális Nyilvántartási Rendszert. Ebbe a 

rendszerbe a már eddig jogerős megállapításokat kell felvinni, az új ellátásoknál pedig 

folyamatos rögzítés szükséges.  

Összegzésül elmondható, hogy a hivatal egy nagyon rohanós, kapkodós éven van túl. Próbált 

helytállni a civil és az önkormányzati szférában is (Vigasságok, Lecsófesztivál, Advent stb.). 

A dolgozóknak rengeteg felhalmozott szabadságuk van, kiadásuk mégis nehezen megoldható, 

mert hiába van helyettes kinevezve, saját munkájuk is rengeteg, helyettesítésre nem maradt 

idő. Állandó küzdelem van a határidők tartásával, nehéz precíz, pontos munkát végezni. Az 

tisztán látszik, hogy a jelenlegi létszámmal nem igazán tudja a hivatal a feladatot ellátni, ezért 

szükség lenne 1 fő felvételére. Kéri a képviselő-testület hozzájárulását ahhoz, hogy 2014. 

január 1. napjától határozott időtartamú munkatárs felvételét biztosítsa. 

 

Márok Csaba polgármester megköszönte a tartalmas, érdekes és számokkal alátámasztott 

beszámolót.  

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy egy plusz személy alkalmazása a költségvetéstől 

függ-e? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy Bencze Éva pénzügyi osztályvezetővel történő 

egyeztetést követően úgy gondolják, hogy az önkormányzat a 2014. évi költségvetéséből ki 

tudná gazdálkodni plusz 1 fő bérét, ezért a tervezéskor már ezzel számolnánk. A járástól 

kilépő személyt, Balogh Szilviát alkalmaznánk. A Járási rendszer átalakítása miatt heti egy 

napon, szerdán lesz kihelyezett ügyfélfogadás. A Dunaújvárosi Járási Hivatalnál 

létszámcsökkenés lesz, mert éves szinten az 5 fő nyugdíjba vonuló személy helyére nem 

vesznek fel senkit. Ezeknek a változásnak a legfőbb oka a Járási Hivatal kevés ügyszáma. 

 

Márok Csaba polgármester több kérdés és hozzászólás nem lévén kéri, hogy aki a 

határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  

183/2013.(XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 81. § (3) 

bekezdésének f) pontja alapján előterjesztett Mezőfalvai  Polgármesteri Hivatal (a 

továbbiakban: Hivatal)  tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  

 

A Képviselő-testület a 100/2013. (VII.22.) számú képviselő-testületi határozatával elfogadott 

Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatában meghatározott köztisztviselői létszámot 2014. 

január 1. napjától egy fővel megemeli és annak költségvetési fedezetét biztosítja. Így a 
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Hivatal engedélyezett létszáma 14 főre, ezen belül az Igazgatási osztály engedélyezett 

létszáma 7 főre módosul.  

 

Felelős: Borbély Anikó jegyző  

Határidő: folyamatos 

 

5.) Napirend: Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az egyes 

szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 10/2000. (VI.9.) önkormányzati 

rendeletének felülvizsgálata 

 

Márok Csaba polgármester felkéri az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagját Masinka 

Csabánét, hogy ismertesse a bizottság véleményét.  

 

Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy 2013. december 18-án a bizottság megtárgyalta 

a rendelettervezetet, melyben lényegében feladatkör összevonás, határidő rövidülés és formai 

változások történtek, melyet jónak talál és a képviselő-testületnek elfogadásra javasol.     

 

Márok Csaba polgármester további kérdés és hozzászólás nem lévén kéri, hogy aki a 

rendelettervezettel egyetért, név szerint szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Névszerinti szavazás eredménye:  

Cseke Ottó   képviselő igen 

Bán Balázs   képviselő  igen 

Dr. Baranyai Mariann           képviselő            igen 

Masinka Csabáné                  képviselő            igen 

Sóki László   képviselő igen 

Márok Csaba                         polgármester      igen  

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Mezőfalva Nagyközségi Önkormányzata Képviselő-testületének 13/2013. (XII.30.) 

önkormányzati rendelete 

 az egyes szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 10/2000. (VI.9.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

6.)Alpha-Vet Állatgyógyászati Kft. szerződésének módosítása 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az Alpha-Vet Állatgyógyászati Kft. árat emelt, 

ez miatt szerződést kell módosítani. A változás az ellátási díj 4000,- Ft-ról 4500,- Ft-ra, a 

bódítószer 3800,- Ft-ról 4000,- Ft-ra történő emelését jelenti. Munkájukkal meg van elégedve, 

hiszen egy bejelentést követően azonnal el is végzik a feladatot. Kérdés és hozzászólás nem 

lévén kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon.    
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A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

184/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) az Alpha-Vet Állatgyógyászati Kft-vel (8000 Székesfehérvár, Homok sor 7.) a 

település belterületén szabadon kóborló ebek összegyűjtésével és elszállításával kapcsolatos 

feladatok ellátására 2007. január 03. napján kötött szerződés módosítását az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert a szerződésmódosítás 

aláírására.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: azonnal 

(A szerződés-módosítás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

7.)Az Első Magyar Önkormányzati Viziközmű és Közszolgáltatási Társulás társulási        

    megállapodásának módosítása 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a társulási megállapodás módosítását az 

önkormányzatok mozgása indokolja, voltak olyan önkormányzatok, akik kiléptek, vannak 

akik csatlakoznak a társuláshoz.  

 

Borbély Anikó jegyző kiegészíti azzal, hogy érdemi változás nincs, 3 önkormányzat lépett ki, 

de az egységes szerkezetet minden esetben elkészítik, melyet a képviselő-testületnek el kell 

fogadni.   

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

185/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) az Első Magyar Önkormányzati Víziközmű és Közszolgáltatási Társulás  - 
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Dunaföldvár, Csongrád és Kondoros önkormányzatok kilépése miatt szükségessé váló – 

Társulási Megállapodásának módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert a Társulási Megállapodás 

aláírására, valamint felhívja arra, hogy a határozatot a Társulás pénzügyi lebonyolító 

szervezetének, azaz Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának küldje meg. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Egyebek 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy a korábbi ülésen a képviselő-testület 

felhatalmazását adta a turisztikai pályázathoz kapcsolódó előkészítő feladatok elvégzésére. 

Ebben a pályázatban a liget sori önkormányzati ingatlan falusi szálláshelybe történő 

bevonását terveztük. A felmérés és a tervek elkészültek, a finanszírozás pedig kiderült, hogy 

nettó 100 %-os finanszírozás abban az esetben van, ha az önkormányzat közhasznú 

tevékenységet is folytat, egyéb esetben nettó 60%. Ezt a pénzügyi csoportvezetővel 

átgondolva úgy vélik, hogy az itt elnyerhető támogatás összege kevés lenne, hiszen egy ilyen 

pályázatnak egyéb költsége is van. A pénzügyi lehetőségekhez mérten saját erőből lehetne 

felújításokat végezni.  

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy a szennyvízszippantást végző Bognár József 

vállalkozó bejelentette, hogy a szolgáltatást a szerződésben meghatározott ideig, 2014. május 

31-ig folytatja. Viszont jelezte, hogy ha drasztikus változás lesz, például újabb 

rezsicsökkentés, akkor a szerződést azonnal felmondja.  

 

Az Alba-Volán Zrt. azzal a kéréssel kereste fel önkormányzatunkat, hogy az iskolai előadási 

napokon a 7.07 órakor Daruszentmiklósról induló un. rásegítő járat Mezőfalván a körforgóban 

tud csak visszafordulni Dunaújváros irányába. Az utasok, de főleg a gyermekek a 20-30 

méterre lévő buszmegállóban várakoznak, ezért az iskolai előadási napokon a jelenleg 

közlekedésre nem használható Kinizsi utcát - a 7.07. és 14.26 óra menetrendi terv 

időpontokban - kívánnák igénybe venni. Javasolja, hogy a képviselő-testület a kérelemhez 

járuljon hozzá. A határozati javaslatot viszont ki kellene egészíteni azzal, hogy az útszakaszon 

3 db fekvőrendőr van, ami fokozott figyelmet igényel, és az Önkormányzat útviszonyokból 

adódóan a gépjárművekben keletkező károkért semminemű felelősséget nem tud vállalni, 

kártérítési igény emiatt nem nyújtható be. Kéri, hogy aki az elhangzottakkal kiegészített 

határozati javaslattal egyetért, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

186/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-

testület) az ALBA VOLÁN Zártkörűen működő Autóbuszközlekedési Részvénytársaság 

Dunaújvárosi Üzemigazgatósága kérelmére a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 

33. § (1) bekezdésének bb) pontja alapján, mint a helyi közutak tulajdonosa és kezelője 

hozzájárulását adja ahhoz, hogy iskolai előadási napokon a Daruszentmiklós, Nagykarácsony 

irányából/irányába közlekedő  „iskolás” autóbusz járatok közlekedésére a 7.07 és 14.26 óra 

menetrendi terv  időpontokban a Mezőfalva, Kinizsi utca 6219. számú sárbogárdi 

főközlekedési úttól a  6228. számú főközlekedési útig terjedő szakaszát igénybe vegyék. 

 

A Képviselő-testület felhívja a figyelmet arra, hogy a jelzett útszakaszon 3 darab fekvőrendőr 

van az útburkolatban, amely a közlekedésnél fokozott figyelmet igényel. Az Önkormányzat az 

útviszonyokból adódóan a gépjárművekben keletkező károkért semminemű felelősséget nem 

tud vállalni, kártérítési igény emiatt nem nyújtható be.  

  

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: 2013. december 31. 

    

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a felnőtt háziorvosi szakápolói álláshelyre kiírt 

pályázat nyertese Sudárné Krepsz Éva visszalépett. A háziorvosok előzetes véleményének 

meghallgatását követően a megoldást a jelenleg vállalkozói státuszban lévő szakápoló 

szerződésének 2014. január 1. napjától, 2014. december 31. napjáig történő 

meghosszabbításával gondolnánk.  

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy milyen indokkal lépett vissza a nyertes pályázó? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a pályázó elmondása szerint munkahelyén 

novemberben beadta a felmondását. Ezt követően azonban már decemberben jelezte, hogy 

nem tud január 1-jével kezdeni. Végül úgy döntött, hogy marad a korábbi álláshelyén. 

Egyebek mellett elmondja, hogy az új körzet működése zökkenőmentes, új program működik, 

az orvosok és az asszisztensek között harmónia van, betegek részéről is jó visszajelzéseket 

jönnek.  

 

Masinka Csabáné képviselő sajnálja, hogy ezzel viszont egy másik jó pályázót is 

elvesztettünk.  

 

Borbély Anikó jegyző kiegészíti azzal, hogy ebben a témában a képviselő-testület korábbi 

határozatát vissza kell vonnia. 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a határozati javaslatot azzal a 

módosítással, hogy a képviselő-testület e témában hozott korábbi határozatát vonja vissza, 

szavazzon.  

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

187/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-

testület) a felnőtt háziorvosi szakápolói álláshelyre kiírt pályázat elbírálásával kapcsolatban 

meghozott 151/2013. (XI.13.) számú képviselő-testületi határozatát – Sudárné Krepsz Éva 

pályázó visszalépése miatt - visszavonja.  

 

A képviselő-testület az I. és II. számú felnőtt háziorvosi körzetben szakápolói feladatok 

ellátására 2014. január 01-től 2014. december 31-ig ellátási szerződést köt Szántó Mária 

egyéni vállalkozó szakápolóval.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert arra, hogy az előterjesztés 

szerinti tartalommal az ellátási szerződést írja alá. 

  

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: 2013. december 31. 

(Az ellátási szerződés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a Dél-Mezőföldi Viziközmű Kft. a fejlesztési 

díj terhére létrehozott társasági vagyonnak az önkormányzatok részére történő vagyon 

tulajdonjogának átszállásáról szóló megállapodást kell kötni. A szerződést dr. Borbás Péter 

ügyvéd készítette el. Ami a fejlesztési díjból megvalósul, annak kell az önkormányzatokhoz 

kerülnie. Kérdés és hozzászólás nem lévén kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, 

szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

188/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-

testület) megismerte a Nagyvenyim Nagyközség Önkormányzata, Baracs Község 

Önkormányzata, Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata, Kisapostag Község 

Önkormányzata, mint ellátásért felelősök és a Dél – Mezőföldi Vízi-közmű Üzemeltető Kft., 

mint Vízi-közmű tulajdonos között az ellátásért felelős önkormányzatok tulajdonába kerülő 

vízi-közmű vagyon tulajdonjogának átszállásával kapcsolatban létrejövő megállapodás 

tartalmát.  

 

A Képviselő-testület – összhangban a 112/2013. (VIII.08.) számú képviselő-testületi 

határozattal -  a megállapodást az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja és felkéri Márok 

Csaba polgármestert annak aláírására.       

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  
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Határidő: 2014. január 30. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy Daruszentmiklós Község Önkormányzata 

együttműködést kezdeményez a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 1 fő 

családgondozójuk helyettesítése érdekében. A helyettesítés határozatlan idejű lenne.  

 

Borbély Anikó jegyző kiegészíti azzal, hogy Daruszentmiklós Önkormányzata Tóth Andrea 

intézményvezetővel a témában már egyeztetett. Mivel ott ez a Szolgálat 1 személlyel 

működik, ezért a szabadság, betegállomány és tartós akadályoztatása esetén a helyettesítést 

nem tudják megoldani. Munkaidőben történne a helyettesítés, ezért külön díjazás illetve 

anyagi vonzata nincs. Mivel Nagykarácsony ezt a feladatát bevitte a TKT-ba, ezért tőlünk 

kérik a segítséget.  

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a határozati javaslattal egyetért, szavazzon.   

    

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

189/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

1.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: 

Képviselő-testület) együttműködési megállapodást köt Daruszentmiklós Község 

Önkormányzatának Képviselő-testületével a daruszentmiklósi Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálat 1 fő önálló családgondozójának szabadság, betegállomány és 

tartós akadályoztatása esetén felmerülő helyettesítése érdekében.  

 

2.) Az 1.) pont szerinti együttműködés a Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti 

Intézmény (2422 Mezőfalva, Piac tér 3.) keretében, a határozat melléklete szerinti 

együttműködési megállapodás aláírásával 2014. január 1-től kezdődően határozatlan 

időre jön létre.  

 

3.) A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert az együttműködési 

megállapodás aláírására, és Daruszentmiklós Község Önkormányzata Képviselő-

testülete részére történő megküldésére.     

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: 2013. december 31.  

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy az asztalokon lévő projekt-előrehaladásról 

szóló tájékoztató kizárólag belső használatra szól. A benne szereplő számadatok egyébként 

mindenki számára hozzáférhető. Kiegészíti azzal, hogy a közbeszerzés kapcsán a projektnél 

keletkezett egy maradvány összeg, melynek oka az volt, hogy kevesebbért vállalták el a 

feladat elvégzését, mint amennyibe a pályázatba jóváhagyásra került. Az így fennmaradó 

összegből - 640 millió Forintról - azonban le kell mondani, mivel a lemondott összegből 
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egyéb más projektek fognak finanszírozni. Azonban nem a teljes összegről mondtunk le, az 

Energiahivatal előzetes jóváhagyásával, hanem 50 millió Forintot az építési soron fenntartunk 

a hátralévő projekt keretében megvalósuló eredetileg nem szereplő elszámolható tételek 

finanszírozására.    

Az elmúlt héten egy átfogó ellenőrzést kaptunk, ami az összes közbeszerzésünket érinti. A 

beruházásban pozitívumként elmondható, hogy a vállalkozó két hét után kifizetésre került, 

mely a mai viszonylatban óriási dolognak számít. Az ellenőrzésen részt vett a mérnök, 

projekt-menedzser, közbeszerző és Scheidlné Turi Mariann pénzügyi osztályvezető-helyettes. 

Az ellenőr távozását megelőzően pozitív jelzést adott. Úgy gondolja, hogy egy tiszta, 

normális mederben menő beruházásról beszélhetünk. Jó dolog, hogy a téli időszakra a 

Fehérvári utca szintbehozó aszfaltozása megtörtént. A részműszaki átadás jövő márciustól 

működőképes tud lenni, de a részleteket az érintett lakosság tájékoztatásával meg fogjuk 

tenni. 

 

Dr. Baranyai Mariann képviselő köszöni Pauza Balázs projektmenedzser munkáját. 

  

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a 2013-as év bővelkedett eseményekben. Év 

elején kezdődött az iskola KLIK részére történő átadás lebonyolítása. Az önkormányzat a 

működtetője maradt az iskolának, ezáltal a fűtés, világítás, üzemeltetés, takarítás költségei 

változatlanul az önkormányzatot terhelik. 2013. január 1-jén a teljes pedagógus állomány már 

a KLIK-hez tartozott. A takarítói állomány hozzánk került, tehát megváltozott a 

munkáltatójuk is, létszámuk nem változott, az elvégzendő munkákról folyamatosan 

egyeztettünk. Úgy gondolja, hogy a takarítói feladatot nem intézményi, hanem önkormányzati 

szinten kell vizsgálni. Ez azt jelenti, hogy a másik helyen dolgozó takarító átvezényelhető lett 

helyettesítőként másik intézménybe. Ennek lett is realitása, mivel az iskolában két takarítónő 

is lebetegedett. Az átadás-átvétel problémamentesen zajlott, határidőre a kötelezettségeinket 

teljesítettük. A képviselő-testület javaslatát a köznevelési államtitkár jóváhagyta, és a régi, új 

igazgatót Jaksics Erzsébetet nevezte ki.  

Óvodánál is komoly változások voltak ebben az évben. Először a Hantos-Daruszentmiklóssal 

még meglévő közoktatási intézménytársulást szűntettük meg. Ezt követően a régi vezető 

Kondor Lászlóné bejelentette, nem kívánja folytatni az óvodavezetői munkát, szeretne 

visszamenni a csoportba és újra gyermekekkel foglalkozni. Kérését, ha fájó szívvel is, de 

tudomásul vette és ennek megfelelően óvodavezetői pályázatot került kiírásra. Talán az 

időpont nem volt megfelelő, mivel egyetlen egy pályázat sem érkezett. Döntött a képviselő-

testület, hogy újból pályázatot ír ki. Az átmeneti időszakban az óvodai SZMSZ szerint az 

óvodavezetői helyettesítési rend lépett életbe, így Kovácsné Huber Zita látta el a feladatokat, 

munkáját problémamentesen végezte. A pályázók meghallgatása után a képviselő-testület 

Pénzesné Szilva Györgyit választotta óvodavezetőnek 5 évre. Az iskolai egységes pedagógiai 

szakszolgálat megszűnésével az óvodában is felmerült a további ellátás kérdése. Szakmai 

egyeztetésre ültek le a gyermekorvossal, védőnőkkel, óvónőkkel, polgármesteri hivatal 

pénzügyi osztályával és Ollmann Judittal szakemberrel. Az egyeztetés során meghatározásra 

került a jelzési rendszer, illetve az, hogy az óvodában a jövőben hogyan biztosítjuk a 

gyermekek szakszolgálati ellátását. Az új köznevelési törvénynek köszönhetően lehetőséget 

kaptak pedagógiai asszisztens és óvodatitkár alkalmazására.    

 

A Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézménynél Nikolinné Héring Edit 

intézményvezető asszony a Dunaújvárosi Többcélú Kistérségi Társuláshoz ment el dolgozni. 

Az intézményben a vezetői feladatokat jelen pillanatban is Tóth Andrea intézményvezető-

helyettes látja el. Az intézményben nyugalom, béke van a munka jó hangulatban halad előre. 
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Az épület felújítására sajnálatos módon nem tudtunk pályázatot beadni, viszont a 

fűtéskorszerűsítésbe jelentőset léptünk előre a bio-apríték kazán beépítésével.  

 

A Könyvtár, Művelődési Ház intézményeknél az IKSZT pályázat elindulását tényként 

rögzíthetjük. A fejlesztésnek köszönhetően a Művelődési Ház kihasználtsága jelentős 

mértékben emelkedett, a kedvezményes internet-hozzáférési lehetőséget több rászoruló 

gyermek is igénybe veszi. A TÁMOP-os pályázatoknak köszönhetően pedig beindultak a 

felnőttképzések is, melyek szintén maximálisan kihasználtak. A nyitvatartási időben 

gyermekfelügyeletet biztosítunk, ami hasznos és indokolt. A fejlesztés miatt átalakult 

nagyterem igazi színházteremmé nőtte ki magát, az ott szervezett programok, előadások 

népszerűek. Idei évi rendezvényeket visszanézve elmondható, hogy nagyon színes 

programokkal szolgálhattunk. Kezdődött a nőnappal, folytatódott a József nádor héttel, ahol 

méltón megemlékeztünk alapítóinkról. József nádor díjban részesült Karl Baumühlner, Simon 

László és Ács Sándor. A Mezőfalvi Vigasságok most is az év legnagyobb rendezvénye volt, 

ahova rengetegen kilátogattak és jól érezték magukat. Itt mindenképpen ki kell emelni, hogy 

testvértelepüléseinkkel Herzogsdorf-val és Kisújfaluval együtt érezhettük jól magunkat. Az 

ünnepélyes megnyitón díszpolgári cím odaítélését jelentettük be Keszthelyi Miklós 

plébánosnak. Mezőfalváért kitűntetést kapott Szilva Józsefné, Hepp Vilmos és Tóth Lajos. A 

vendégeinkkel nagypályás labdarúgó tornán mérhettük össze erőinket, a polgármesterek 

hasznos játékával. A győztes Kisújfalu csapata lett. A rendezvényre Európai Uniós pályázaton 

15.000 Euro-s támogatást nyertünk. 2013. augusztus 19-én Zircre kaptunk meghívást ahol az 

Apátság ünnepségén vehettünk részt, és az ünnepi szentmise végén átadtuk a díszpolgári 

kitűntetést Keszthelyi Miklós ciszter plébánosnak. Sajnálatos tény, hogy ebben az évben, 

betegségben elhalálozott. 

A lecsófesztivál idén is megrendezésre került, az időjárás kegyes volt a szabadtéri 

rendezvényhez. Finom lecsók és szép műsor garantálta a jó hangulatot, amiben az adai 

mazsolett csoport egy új színfoltot jelentett.   

A Német Nemzetiségi Önkormányzattal közösen megszervezésre került a szüreti vigadalom. 

Az idei évben is elindítottuk az adventi négy vasárnap gyertyagyújtási programsorozatot, ahol 

kiemeli, hogy Ilus óvónéni által készített forgatókönyv alapján néptáncosaink minden 

vasárnapra egy-egy előadással készülnek. 

Civil szervezeteink életében az alábbi eseményekről számolhatunk be: 

2013-ban 55 éves lett a Mezőfalvi Néptáncegyüttes, melyet nagyszabású bállal ünnepelnek. 

Idén 10 éves az Asztalitenisz Klub, melyet jubileumi tornával és tortával egybekötött 

rendezvényen ünnepeltek. A Nagycsaládosok Egyesülete 20 éves hagyományra tekint vissza. 

Az idei évben is folytatta a pet palack gyűjtési akcióját, ami a lakosság körében nagy 

támogatást élvez. A Mezőfalvi Női Kar Egyesület ebben az évben is megtartotta hagyományos 

V. Dréta Antal Egyházzenei Kórustalálkozóját, melyben a vándordíjat a szakmai zsűri nekik 

ítélte. A Mezőfalvi Polgárőrség a Leader pályázatnak köszönhetően térfigyelő 

kamerarendszer kiépítését valósította meg. Munkájuk támogatásaként a Hankook Tire cégtől 

téli gumikat kaptak autóikra. A Mezőfalvi Medosz Se az idei évben is társasági adóigénylő 

volt, melynek eredményét a fejlesztéseken keresztül láthatjuk. A csapat a Megyei I. osztály 

középmezőnyében fejezte be a szezont, remélhetőleg tavasszal még jobb eredmények 

születnek. A Mezőfalvi Önkéntes Tűzoltó Egyesület szakmai elismerést vívott ki a térségben. 

A helyi tűzesetek lokalizálásában, anyagi károk megelőzése érdekében nagyon sokat tettek. 

Ők is támogatást kaptak a Hankook Tire-től, ami a garázsuk burkolását jelentette. 2013-ban 

első alkalommal rendezett a Galambász Egyesület az iskola tornatermében show bírálattal 

egybekötött Mondain fajta bemutatót. A szervezők, Zsákovics István és Oláh László sikeres 

rendezvényt bonyolítottak le. Két nyugdíjas klubbunk komoly aktivitást mutatott, aminek 

eredményeképp mindenkihez eljuthatott az „Én falum” című mezőfalvi újság. Klubéletükben 
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nagyon aktívak, önálló ünnepeik, rendezvényeik vannak. Első bálosnak mondhatjuk a 

PIMASZ és Hagyományőrző Egyesületet, aki megszervezte az idei évi motoros találkozót. A 

Damil Horgászegyesület jelentős mennyiségű hallal támogatta a Vigasságok elnevezésű 

rendezvényünket. A Mezőfalvi Foltvarrók Klubja idén is megrendezte a közös varrást, de 

időpontja sajnálatos módon a havazás idejére jutott, ezért a résztvevők száma kevesebb volt a 

vártnál. A Mozgáskorlátozottak Klubja az idén az adó 1%-ára volt jogosult. Tagjaik száma 

szépen gyarapszik. A Mezőfalvi Gazdák Vadászegyesülete a Vigasságok elnevezésű 

rendezvényen a külföldi vendégeinket egy nagyon finom vadgulyással lepte meg. A 

Mezőfalvi Gazdakör a rendezvényeken aktívan jelen van, a gazdák segítségére mindig lehet 

számítani, a Vigasságokra és az Adventi készülődésre szalmabálákat biztosítja. A Mezőfalvi 

Lovas Egylet szerette volna megrendezni a lovasversenyt, azonban az időjárás elmosta a 

programot. A Petőfi Sándor Iskolafejlesztési Alapítvány igaz nem számít civil szervezetnek, 

azonban a település életében nagyon komoly szerepet vállal. Az adó 1%-ából és egyéb 

bevételeiből minden évben támogatja az iskolai művészetoktatást, illetve a mezőfalvi 

gyermekeket, az óvodától a főiskoláig.  

Az egészségügyben is személyi változások történtek. A 2013-as költségvetés elfogadásakor a 

képviselőtestület döntött arról, hogy az eddigi 4 asszisztens helyett ősztől 3-al próbálja 

folytatni a munkát. Dr. Bartos Krisztina háziorvos felmondott, döntése nagyon meglepő volt 

számára. Az állást Dr. Prajda Pop Ramóna mezőfalvi doktornő nyerte el. A volt háziorvossal 

együtt asszisztense is felmondott, ezért az álláshelyre pályázatot írt ki a képviselő-testület. A 

beérkezett pályázókat a testület meghallgatta és az orvosok szakmai véleményének 

figyelembe vételével Antalné Molnár Andreát választotta meg az I. körzet szakápolójának. A 

két körzet közös ápolója Szántó Mária lett, akivel az év végéig feladat-ellátási szerződést 

kötött az önkormányzat. A lejáró szerződéses álláshelyre szintén pályázat került kiírásra. Két 

pályázó közül a testület a háziorvosok javaslatára Sudárné Krepsz Évát választotta. A munkát 

2014.01.01. napjától fogja végezni. Védőnőknél is változás volt, mivel Sidó Károlyné 

nyugdíjba ment, a meghirdetett álláshelyet Kele Krisztina nyerte el.  

A Polgármesteri Hivatalnál is rengeteg változás volt. A járási rendszer kialakításával a 

hivatalban létszámcsökkenés volt. A feladatok nem hogy csökkentek, inkább nőttek, a létszám 

pedig 3,5 fővel kevesebb lett. Balog Szilvia a járáshoz került, Dr. Woth László címzetes 

főjegyző úr nyugdíjba ment, Dobrádi Istvánné pedig fél állásban átkerült a Művelődési 

Házba. A falu jegyzői feladatait a korábban aljegyzőként dolgozó Borbély Anikó látja el 

2013.03.01-től.  

A közfoglalkoztatásból is kivettük a részünket, igaz kevesebb embert tudtunk foglalkoztatni, 

de próbáltunk hatékonyak lenni. A régi tanácsházán a nyugdíjas klub belső felújítása készült 

el, ahol szépen festett fehér falak, megújult nyílászárók valamint egy gipszkarton álmennyezet 

készült el. A nyugdíjasok is kivették részüket a felújításból, takarítottak és raktárukat saját 

költségükön meszelték ki. Nagyon szép, közös sikernek tartja az eredményt. A Cordastella 

Nyugdíjas Otthon munkájához 2 fő közmunkással nyújtottunk segítséget. A közmunkához 

kapcsolódik a járdafelújítási program is. Programnak nevezhető, hiszen nem önállóan az 

önkormányzat, hanem a lakókkal közösen történt a kivitelezés. A Vörösmarty utcában a régi 

tanácsházától, a Tüzéptelepig készült el a felújítás. A másik helyszín a József nádor utcában a 

Kossuth utca közepétől az Eprecske boltig történt a helyreállítás. A felújításnak köszönhetően 

talán csökken az úton közlekedő gyalogosok száma, ami javítja a biztonságos közlekedést. A 

Bartók utca végén is áldatlan állapotok voltak az átjárónál. Itt a lakók felszedték mi pedig a 

közmunkásokkal újjáépítettük a rossz járdaszakaszt. Hangsúlyozza, hogy mindegyik esetben 

szükség volt a lakók támogatására, nélkülük az önkormányzat önállóan nem tudta volna 

megépíteni ezeket a járdákat. Elkezdődött a belterületi árokrendszer takarítása a tavaszi 

csapadék minél hatékonyabb elvezetése érdekében. A közmunkához kapcsolódóan sikeresen 

pályázatot nyertünk faapríték kazánok beszerzésére, apríték tároló építésére és faaprító gépre. 
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Ilyen fűtési megoldással fűtjük jelenleg a Polgármester Hivatalt, az Óvodát, az óvoda konyhát 

és a Szociális Családsegítő és Gyermekjólléti Intézményt. Reméljük ezzel megtakarítást 

tudunk elérni. 

Idén is csatlakoztunk a Bursa Hungarica pályázathoz. 

100 m
3
 szociális tűzifát igényeltünk, azonban csak 40 m

3
 –t kaptunk. Sajnos azonban az 

igénylők száma jóval meghaladja a rendelkezésre álló mennyiséget. Itt ragadja meg az 

alkalmat arra, hogy kiemeli az Egészségügyi és Szociális Bizottság munkáját, akik egész 

évben rendszeresen üléseznek, a problémás élethelyzetbe került embereknek nyújtanak 

segítséget. Az elbírálásnál előnyt jelent az, hogy a kérelmezőket és élethelyzetüket nagyrészt 

ismerik és nem csak a papírra leírt szöveg alapján döntenek. 

A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság is jól dolgozott az idei évben. Kötelező feladatait határidőre 

elvégezte.  

A képviselő-testületnek ebben az évben összesen 32 ülése volt. Kialakításra került számukra 

egy olyan internetes felület, ahova feltöltésre kerülnek a döntésükhöz szükséges tájékoztató 

anyagok, előterjesztések stb. Saját email címmel rendelkeznek, külön jelszóval lehet fellépni 

az oldalra, így a nagyobb terjedelmű anyagokat is biztosan tudják kezelni, olvasni.  

Zártkerti ingatlanjainkat évek óta nem használtuk, elszórtan helyezkedtek el, talán ez miatt 

nem is tervezve művelésbe vonásuk, így a területekkel szomszédos gazdáknak könyv szerinti 

értéken kerültek értékesítésre. 

2012. év végén a közbiztonság szempontjából mélyponton volt mondható a falu. 2012. év 

végén új rendőrkapitány került kinevezésre, akivel összefogva plusz rendőri jelenlétet is 

bevetve sikerült ezt a folyamatot megállítani. Azóta ilyen jellegű negatív hullám nem volt 

rendőreink is jól végzik dolgukat. A térfigyelő kamera rendszer első üteme is megvalósult, a 

második ütemre nyertes pályázattal büszkélkedhetünk. 

2013. március 14. és 15. a két emlékezetes nap, mivel a rendkívül nagy hóesés miatt elzárt 

település lettünk. A hajnali órákban éjfél után melegedő hely kinyitásáról is kellett 

intézkednie, az itt rekedt embereket a mezőfalviak látták vendégül. A falu kitett magáért, 

példát mutatott, mert képes volt összefogni és segíteni a bajban. Úgy gondolja, hogy azok az 

emberek, akik a Művelődési Házban lettek elszállásolva biztos, hogy jó hírét viszik 

Mezőfalvának. Példásan teljesített a falu az árvízi védekezésben is. Önkénteseink segítettek 

Rácalmáson, Kisapostagon és Dunaföldváron.  

A Makk Marcsi Családi Napközinek 2 szolgálati lakást biztosított a képviselő-testület, és a 

TÁMOP-os pályázatnak köszönhetően egy 34 millió forintos fejlesztés indulhatott el. A 

pályázat feltételeként munkahelyteremtés is megvalósulhatott. 

A csatorna 1 ütem VKT-ja év végével megszűnik, az önkormányzatra marad a behajtás. Itt az 

óvadéki számla pótolta a hiányt, aminek a behajtásokból kellene rendeződnie. 

A napelemes pályázaton nyertünk.  

Csatorna beruházás kivitelezésének éve volt az idei év. Az év úgy indult, hogy a VKT-nak 

118 milliós hitfelvétellel kellett számolnia, azonban év közben lehetőség nyílt önerőre 

pályázni, így nem lesz szükség hitelfelvételre.  

Az idei évről összegezve elmondható, hogy a nagy átalakítások és a személyi változtatások 

éve volt, azonban a döntések meghozatalakor arra törekedett, hogy minél kevesebb embert 

kelljen elküldeni. Mindezt úgy lehetett megoldani, hogy nyugdíjas dolgozóink helyét nem 

pótoltuk, helyüket átadták a fiataloknak és megint példát mutattak mindenkinek emberségből, 

segítésből. 

 

Masinka Csabáné képviselő lakossági panaszt kíván eljuttatni, miszerint a csatorna-építés 

miatt a Szent István utca sarkán agyagos sáros részen szállnak fel és le a buszról. Esetleg 

salak, kavics leterítésével lehetne-e korrigálni a helyreállításig? 
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Márok Csaba polgármester köszöni a jelzést, intézkedik arra vonatkozóan, hogy a 

vállalkozó a hibát javítsa ki.   

 

Bán Balázs képviselő a jó évértékelő után mégis arról érdeklődik, hogy a Kinizsi utcai 

buszmegálló áthelyezéséről a lakosság tájékoztatása újság és honlap terén meg fog-e történni 

valamint mikortól várható a változás? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a lakosság tájékoztatás és az indulás ügyében az 

Alba-Volán Zrt-vel még egyeztetnie kell.  

 

Bán Balázs képviselő elmondja, hogy a női kézilabda csapat kialakítása folyik, megyei 

szinten szeretnének bajnokságba jutni, viszont a pálya felfestésével komoly gondok vannak a 

tornateremben. Arról érdeklődik, hogy milyen segítséget tudunk nyújtani. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a problémáról nem tud, utána fog érdeklődni. 

Meg kell vizsgálni, hogy esetleg a Medosz Se-nek lehetne-e szakosztálya annak érdekében, 

hogy jövőben tudjanak boldogulni.     

 

Szabóné Istvánné díszpolgár elmondja, hogy valamikor dolgozója volt a Könyvtárnak és 

életvitelszerűen is itt lakik, de nem tudta elképzelni, hogy mennyi minden történik ebben a 

faluban, valamint, hogy a Hivatalban mi mindennel foglalkoznak, és mennyi munka hárul az 

ott dolgozókra, valamint a testületre. A civil szervezetek rengeteg sok dologban vesznek részt. 

Nagyon örül annak, hogy ezt az összefoglalót hallhatta, javasolja, hogy az újságban is legyen 

publikálva azért, hogy a lakosság is tájékoztatást kaphasson. Megköszönte mindenki 

munkáját. 

 

Cseke Ottó alpolgármester elmondja, hogy a Polgármester Úr év értékelőjéből is kitűnik, 

hogy rendkívül sokat dolgozott és tett a falu fejlődése érdekében, ezért munkájának 

elismeréseként 350.000,- Ft jutalmat javasol természetbeni juttatásként Erzsébet utalvány, 

Sodexho ajándékutalvány és SZÉP kártya formájába. Kéri a testületet a javaslat támogatására.  

 

Kérdés és hozzászólás nem lévén a Képviselő-testület 5 igen és 1 tartózkodás mellett az 

alábbi határozatot hozta:  

    

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 1 db  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

190/2013. (XII.18.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-

testület)  a polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseiről és az önkormányzati 

képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. tv. 4/A. § (1) bekezdése alapján a 

polgármester részére  2013. évi eredményes munkájának elismeréseként  350.000,- Ft 

jutalmat állapít meg béren kívüli juttatásként, amelyet Erzsébet utalvány, Sodexho 

ajándékutalvány és SZÉP kártya  formájában biztosít. 
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A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt arra, hogy a költségvetés személyi juttatások 

előirányzat terhére történő kifizetéséről gondoskodjon. 

 

Felelős: Borbély Anikó jegyző 

Határidő: 2013. december 31. 

 

Márok Csaba polgármester más megtárgyalandó ügy, egyéb észrevétel, bejelentés és kérdés 

hiányában az ülést bezárja.   

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Borbély Anikó sk.                                                                               Márok Csaba sk.               

      jegyző                                                                                               polgármester                           


